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NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK  
 
2012. június 27-én  
 
megtartott ülésének  
 
a./ tárgysorozata  
 
b./ jegyzőkönyve 
 
c./ határozata 42/2012.(VI.27.) számtól 
           46/2012.(VI.27.) számig.  
 
 

T Á R G Y S O R O Z A T:  
 

1./ Nyírség Fejlődéséért LEADER Egyesület többlet önkormányzati hozzájárulás kéréséről  
     szóló előterjesztés véleményezése. 
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
2./ Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat Alapszolgáltatási Központja és Idősek Otthonában  
     a melegvíz biztosításáról szóló előterjesztés véleményezése. 
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
3./ START munkaprogram keretén belül térítésmentesen biztosított drótháló juttatásáról szóló   
     megállapodások jóváhagyásáról szóló előterjesztés véleményezése. 
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
4./ A TÁMOP-6.1.2-11/1 számú „Egészségre nevelő és szemléletformáló életmód  
     programokról” című pályázat benyújtásáról szóló előterjesztés véleményezése. 
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
5./ Gépjármű beszerzésére mezőgazdasági földutak rendbetétele program keretében című  
     előterjesztés véleményezése. 
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
N y í r b é l t e k, 2012. június 27.         
         Káplár István  

      elnök  
    

 



J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és  
              Településfejlesztési Bizottságának 2012. június 27-én megtartott ülésén.  
 
Jelen vannak: A jegyzőkönyvhöz mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Tanácskozási joggal részt vesz: Csik Mihály polgármester 
                                                   Kertész Gáborné jegyző 
        Madarász Tibor alpolgármester 
                              Kepics Lajosné vezető főtanácsos 
                                                    Nagy Gábor vezető főtanácsos. 
 
Káplár István elnök: Köszöntöm az ülésen megjelenteket. Megállapítom, hogy az ülés 
határozatképes az elnök és 2  fő bizottsági tag megjelent. Az ülést megnyitom. A meghívóban 
szereplő napirendek megtárgyalásán kívül javaslom a meghívóra felvenni és megtárgyalni a 
Gépjármű beszerzésére mezőgazdasági földutak rendbetétele program keretében című  
előterjesztés véleményezését. 
 
 
A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével a meghívóban szereplő napirendek és a 
felvételre javasolt napirend megtárgyalását 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül  e l f o g a d t a.  
 

1. N A P I R E N D 
 

Tárgy: Nyírség Fejlődéséért LEADER Egyesület többlet önkormányzati hozzájárulás  
     kéréséről szóló előterjesztés véleményezése. 

 
Előadó: Csik Mihály polgármester: Erősíteni szeretném az előterjesztést, mely írásban 
kiadásra került. Az Egyesület egy  2009. évi előleg visszafizetéséhez kéri az önkormányzatok 
segítségét. Több alternatívát terjesztettünk a testület elé, melyek a különféle lehetőségeket 
vázolják,  gyakorlatban csak egy fog hatályosulni. A LEADER rangsorolja a pályázatokat, 
melyek benyújtásra kerülnek Nyírbélteken vonatkozásában 2 pályázatunk volt sikeres a 
községközpont és a templom felújítása, melyeket az Egyesületen keresztül támogattak. 
Vannak olyan önkormányzatok, ahová több támogatást juttattak, mi a támogatás gyakorisága 
szempontjából az alsó mezőben vagyunk. Mivel előleg visszafizetéséről van szó, nincs 
működési pénzük, nem tudják a visszafizetést teljesíteni. Ismertetem az alternatívákat, az 
elsőnél odaadnánk a pénzt, a másik változat, hogy a tagdíjba fizessük ezt meg, számítódjon 
bele az ezt következő évek tagdíjába, a harmadik alternatíva, hogy anyagi helyzetre tekintettel 
nem tudunk támogatást biztosítani. Az elmúlt héten történt meg az ÖNHIKI pályázatok 
elbírálása,  8,8 millió forint támogatást kaptunk, a 67 millió forint működési hiányhoz képest, 
van még mit kigazdálkodni. A negyedik alternatíva szerint kölcsönbe adna az önkormányzat 
az egyesületnek. A tagdíjat mi megfizettük, tartozásunk feléjük nincs. A levélben szerepel, 
hogy ha nem lesz meg a szükséges összegük, akkor az egyesület megszűnhet. A LEADER 
csak az előkészítés időszakában játszik szerepet a pályázatok benyújtásánál, az igazán 
irányadó az MVH szerepe az elbírálás kapcsán. Nem tudjuk, hogy őszre mennyi pályázati 
lehetőség nyílik meg.  
 



Tomosi Gyula bizottsági tag: Segít-e az egyesület annyit rajtunk, hogy ezt az összeget 
biztosítsuk részükre, mennyivel leszünk előnyben, ha segítünk? Polgármester Úr szavaiból 
ítélve más települések több előnyt élveztek.  
Csik Mihály polgármester: Jó lenne megmenteni az egyesületet, de ha a pályázatok 
rangsorolásánál az előző gyakorlatot követik, akkor baj van. A vállalkozások, civil 
szervezetek részéről több pályázatot lehetne benyújtani, ebben nem nagy mozgás van a 
településünk tekintetében. Az önkormányzat részéről, amit lehetett benyújtani pályázatot 
megtettük, mennyire láthatjuk biztonságban a forintot, ezt nem tudjuk.  
 
Káplár István elnök: Ha járható az a javaslat, hogy nem lakosság arányosan, hanem az elnyert 
támogatások arányában a reánk eső résszel hajlandóak lennénk hozzájárulni, akkor ezt 
támogatom. A támogatások arányában vállalják a települések a hozzájárulás mértékét. A 
későbbiekben ha van beleszólás, akkor a tagsági díj is a pályázatok elnyerésével arányos 
legyen, teljesítményarányos legyen. Leginkább most a kölcsön lehetne járható út, de a 
későbbiekben a teljesítményarányos díj lenne értelmes megoldás, nem a lakosságarányos 
teherviselés.  
 
Csik Mihály polgármester: Mi lenne most a neve?  
 
Káplár István elnök: Most pillanatnyilag kölcsön legyen, ezt javaslom és a későbbiekben 
pedig támogatás lenne a neve.   
 
Csik Mihály polgármester: Az elnyert pályázati forint arányában járuljon hozzá kölcsön 
formájában a település az egyesület kéréséhez december 31-ig.  
 
Dr. Imre Gyula bizottsági tag: Úgy látom, hogy nem az irodában van a hiba, hanem az 
emberek nem mozgolódnak. Vannak olyan területek, ahol jó pályázatot tudtak nyerni és 
készíteni. Nem sok jövőt látok az egyesületnek. Azt látom jónak, hogy adnánk nekik egy 
csökkentett mértékű tagdíj előleget 200.000.-Ft összegben.  
 
Káplár István bizottsági tag:  Ha nem tudják a 12 millió forintot megfizetni, akkor nem érnek 
sokat az esetleg befolyó kevesebb összeggel.  
 
Dr. Imre Gyula bizottsági tag: Szerintem nem fogják tudni ezt az összeget összeszedni.  
 
Csik Mihály polgármester: Káplár István elnök javaslatát jónak tartom, ha jogilag ez járható 
út.  
 
Káplár István elnök: Ha most a 10 évi tagdíjat kifizetjük a következő 10 évben miből 
gazdálkodnak? Egy kicsit túl költekeztek, és valószínűleg kevés működési bevétel folyt be a 
tagdíjból. 3 évi tagdíjat odaadnánk előre és a többit, pedig kölcsönbe adnánk. Akkor van 
értelme, ha az önkormányzatok a teljes összeget tudják biztosítani, ha csökkentett összeget 
adunk azzal nem érnek sokat.  
 
Madarász Tibor alpolgármester az ülésterembe megérkezett.  
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: A Doktor Úr javaslatát támogatom. Kérjenek onnan többet, 
amely település több pályázatot nyert.  
 
Káplár István elnök: Polgármester Úr utána tud nézni, hogy mennyi pályázati pénzt kaptunk. 



 
Csik Mihály polgármester: 9 millió forintot kaptunk.  
 
Káplár István elnök: Az elnyert pályázati pénz arányában a reánk eső részt lennénk hajlandók 
biztosítani 200-300 ezer forint összegben.  
 
Csik Mihály polgármester: A határozatban dönteni kell arról, hogy milyen összegben milyen 
címen ad az önkormányzat támogatást és milyen formában véglegesen, vagy kölcsön 
formájában. Előlegként kaptak az MVH-tól egy bizonyos összeget, melyet vissza kell fizetni.  
 
Káplár István elnök: Javaslom a Doktor Úr javaslatát figyelembe véve, a kért összeg 50%-át 
javaslom, ha összejön a pénz, akkor áttudjuk váltani támogatásra, az elnyert pályázatok 
mértkének arányában adjon az önkormányzat támogatást az egyesületnek.  
 
Madarász Tibor alpolgármester: Az én meglátásom szerint ez az egyesület fel fog oszlani.  
 
Csik Mihály polgármester: A települések nagy része várta az ÖNHIKI támogatás mértékét, 
ettől tették függővé, hogy tudnak-e adni vagy nem. 
Amennyiben nem tudja a LEADER visszafizetni az összeget, akkor az összeg átutalására ne 
kerüljön sor.  
 
Kertész Gáborné jegyző: Kéri a testület az egyesületet, hogy vizsgálja felül az működési 
feltételeit és a települések szempontjából az elnyert támogatás mértékében állapítsa meg a 
települések részére. Az elhangzott javaslatok figyelembevételével a következő határozati 
javaslatot fogalmaztam meg.  
 
A Bizottság  
1./ A Nyírség Fejlődéséért LEADER Egyesület működési előleg visszafizetési    
kötelezettségének teljesítéséhez a Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzatától kért támogatási 
összeg 50%-át 297.000.-Ft-ot a mindenkori önkormányzati tagdíj előlegeként biztosítását 
javasolja.  
2./ Javasolja felhatalmazni a polgármestert, hogy a megállapított tagdíj előleg utalásáról 
gondoskodjon! 
 3./ Javasolja visszakérni az átutalt tagdíj előleget (297.000.-Ft-ot), ha az utalást követően 
derülne ki, hogy a LEADER Egyesület mégsem tudja a működési előleget határidőben 
visszafizetni.  
4./ Javasolja egyben a LEADER Egyesület alapszabályát felülvizsgálni a tagdíj 
vonatkozásában.  
 
 
A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 3 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta.  
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
42/2012.(VI.27.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
Nyírség Fejlődéséért LEADER Egyesület többlet önkormányzati hozzájárulás 

kéréséről szóló előterjesztés véleményezéséről 
A Bizottság  

1./ A Nyírség Fejlődéséért LEADER Egyesület működési előleg visszafizetési    
kötelezettségének teljesítéséhez a Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzatától kért támogatási 
összeg 50%-át 297.000.-Ft-ot a mindenkori önkormányzati tagdíj előlegeként biztosítását 
javasolja.  
 
2./ Javasolja felhatalmazni a polgármestert, hogy a megállapított tagdíj előleg utalásáról 
gondoskodjon! 
  
3./ Javasolja visszakérni az átutalt tagdíj előleget (297.000.-Ft-ot), ha az utalást követően 
derülne ki, hogy a LEADER Egyesület mégsem tudja a működési előleget határidőben 
visszafizetni.  
 
4./ Javasolja egyben a LEADER Egyesület alapszabályát felülvizsgálni a tagdíj 
vonatkozásában.  

 
 
 
2. N A P I R E N D 
 
 

Tárgy: Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat Alapszolgáltatási Központja és Idősek      
           Otthonában a melegvíz biztosításáról szóló előterjesztés véleményezése. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
Káplár István elnök: A pótlása gondolom sürgős, a legkedvezőbb ajánlatot javaslom 
elfogadni.  
 
Csik Mihály polgármester: A létszám figyelembevételével jobb, ha nagyobb mennyiségű 
melegvíz van.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: A legkedvezőbb ajánlatot adó vállalkozó a jelenlegivel azonos 
márkájú bojlerre adott árajánlatot, könnyebb lenne az átszerelése valószínűleg.   
 
Csik Mihály polgármester: A jelenlegit 2003-ban szerelték be. Van egy kedvező pályázati 
lehetőség napkollektorok beüzemelésére, mely még az előkészítés kezdeti szakaszában van 
jelenleg.  
 
 
 



Dr. Imre Gyula bizottsági tag: Ha technikailag jó a legolcsóbb ajánlat akkor azt kell 
választani.  
 
Madarász Tibor alpolgármester: Minőségre a Qadriga márkájú a legjobb.  
 
 
A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 3 igen szavazattal ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta.  
 
 

 
NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 

43/2012.(VI.27.) 
BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 

Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat Alapszolgáltatási Központja és Idősek 
Otthonában a melegvíz biztosításáról szóló előterjesztés véleményezéséről. 

 
A Bizottság  
 
Javasolja Nyírbéltek Nagyközségi Önkormányzat Alapszolgáltatási Központja és Idősek  
Otthonában a melegvíz biztosításáról szóló előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni 
megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását.  
 
 

3. N A P I R E N D 
 
Tárgy: START mintaprogram keretén belül térítésmentesen biztosított drótháló juttatásáról  
           szóló megállapodások jóváhagyásáról szóló előterjesztés véleményezése. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: A Minden Gyerek Lakjon Jól Alapítvány a településen 
osztott tyúkot, csirkét és adnak még dróthálót. A drótháló elkészítésére kijelölték 
településünket, a drótháló készítésre a Munkaügyi Központ 100% támogatást biztosít. Meg 
kellett a gépet rendelni, le is szállították, védőruhát rendeltünk. 18 embernek 4 hónapra eső 
munkabére, a védőruházat, az energia szükséglet amit a Munkaügyi Központ támogat.  2 
műszakban dolgoznak 6.00-14.00 óráig, és 14.00-22.00 ig. 3 fős brigádokba tudnak dolgozni 
20 méter a  norma 1 napra. Mivel központilag megy teljes egészében a Munkaügyi Központ 
átiratai és a Belügyminisztérium előírásai figyelembevételével, folyik a munka. 15 méteres 
dróthálót kell készíteni a nyírbélteki 269 család részére, melyet térítésmentesen, kell 
biztosítani. A saját településen túl Piricse, Encsencs és Nyírvasvári önkormányzatok részére is 
itt történik a drótháló gyártása. Az önkormányzatoknak megállapodást kell kötniük a drótháló 
térítésmentes átadás-átvételéről. A szociális rendeletben szerepel a természetbeli támogatás 
biztosítása, így ez végrehajtható. Az alapítvány kérte, hogy mire van még szükség, mi 
jeleztük, hogy oszlopokra, és kisajtóra.  
 
Dr. Imre Gyula bizottsági tag: Aki akarta, eddig is meg tudta nevelni saját részre a baromfit.  
 
 
 



Csik Mihály polgármester: A drótfonó gépek itt maradnak.  
 
Káplár István elnök: Jövőre, ha lesz ilyen pályázat, javaslom, hogy akinek nincs meg a 
tyúkólja az ne kapjon baromfit. Javaslom az előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni 
megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását.  
 
 
A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 3 igen szavazattal ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta.  
 
 
 
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
44/2012.(VI.27.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
START mintaprogram keretén belül térítésmentesen biztosított drótháló juttatásáról 

szóló megállapodások jóváhagyásáról szóló előterjesztés véleményezéséről. 
 
 

A Bizottság  
 
Javasolja a START mintaprogram keretén belül térítésmentesen biztosított drótháló 
juttatásáról szóló megállapodások jóváhagyásáról szóló előterjesztést a Képviselő-testület elé 
terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 

4. N A P I R E N D 
 
Tárgy: A TÁMOP-6.1.2-11/1 számú „Egészségre nevelő és szemléletformáló életmód  
           programokról” című pályázat benyújtásáról szóló előterjesztés véleményezése. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: Kidolgozás alatt van, 100%-os támogatottságú, 1 éves 
időtartamú. Szeretnénk a jövő évi, június első hétvégéjére tervezett hagyományőrző napot is 
beépíteni. A lakosság egészségmegőrzése a prevenció a fő cél, a község lakosságának 
előnyére fog válni.  
 
Dr. Imre Gyula bizottsági tag: Szűrőprogramok, sportrendezvények szervezésének 
támogatására szolgál, ha megnyerjük meg kell tölteni tartalommal.  
 
 
A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 3 igen szavazattal ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta.  
 
 
 
 
 



 
NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
PÉNZÜGYI ÉS TELEPÜLÉSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 

45/2012.(VI.27.) 
BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 

A TÁMOP-6.1.2-11/1 számú „Egészségre nevelő és szemléletformáló életmód 
programokról” című pályázat benyújtásáról szóló előterjesztés véleményezéséről. 

 
A Bizottság  
 
Javasolja a TÁMOP-6.1.2-11/1 számú „Egészségre nevelő és szemléletformáló életmód            
programokról” című pályázat benyújtásáról szóló előterjesztést a Képviselő-testület elé 
terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet elfogadását.  
 

5. N APIREND  
 
Tárgy:  Gépjármű beszerzésére mezőgazdasági földutak rendbetétele program keretében című  
            előterjesztés véleményezése. 
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: A BM-mel történt egyeztetés alapján a minisztérium 
dolgozóinak koordinálásával 9 személyes gépjármű beszerzésére kaptunk támogatást, a 
pályázat 70%-ára már megkaptuk az összeget. Július 15-ig be kell fejezni a beszerzést. Több 
helyen néztünk szét, néztünk használt és új gépjárművet is. Az árajánlatok megérkeztek. A 
forint a lényeg 5 millió forint felett van mindegyik és 9 személyes gépjárműnek kell lenni. A 
döntésnél a hiányzó összeg hozzátételével tudjuk biztosítani a pályázati összeg felhasználását.  
 
Madarász Tibor alpolgármester: Egy több férőhelyes buszra lehetett volna pályázni, mert az 
ömbölyi gyerekek beszállítását egy 20-25 személyes busszal is el lehetne látni.   
 
Csik Mihály polgármester: Hogy az iskolával mi lesz január 1-jével fog kiderülni.  
 
Kertész Gáborné jegyző: Külterületi útkarbantartás címén adták ezt a pályázati összeget, erre 
lehet felhasználni.  
 
Nagy Gábor vezető főtanácsos: A 9 személyes gépjárművek közül, a drágább nagyobb 
felszereltséggel rendelkezik, 15 napon belül szállítani tudják.   
 
Madarász Tibor alpolgármester: Felszereltségében valóban a drágább nagyobb 
felszereltséggel rendelkezik, hátsó klíma is van benne.   
 
Csik Mihály polgármester: A gépjármű beszerzéséhez szükséges összeget javaslom a 
fejlesztési tartalék terhére biztosítani.  
 
Káplár István elnök: A vonóhorgot még meg kell kérni pluszba. Javasolja a bizottság az 
előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet 
elfogadását.  
 
 



A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 3 igen szavazattal ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta.  
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BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
  Gépjármű beszerzésére mezőgazdasági földutak rendbetétele program keretében című 

előterjesztés véleményezéséről 
 
A Bizottság  
 
Javasolja a gépjármű beszerzésére mezőgazdasági földutak rendbetétele program keretében 
című  előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet 
elfogadását.  
 
 
Káplár István elnök: Javasoljuk figyelni a pályázatokat és egy 20-25 személyes buszt pályázni 
az ömbölyi gyerekek utaztatására.  
Korábban beszéltünk a piacnál a bevételről, hogy a bizottság szeretné megvizsgálni.   
 
Kertész Gáborné jegyző: Kigyűjtöttük, csak az előterjesztés nem készült még el, a következő 
ülésre elkészítjük.  
  
Káplár István elnök: Elvárjuk a vállalkozóktól, hogy iparűzési adót fizessenek, az őstermelő 
pedig, aki a piacon árul nem fizet iparűzési adót.  
 
Kertész Gáborné jegyző: Voltunk ellenőrizni, és felszólítottuk, hogy a szabályokat tartsák be.  
 
Káplár István elnök: A vállalkozó az iparűzési adó mellett még több fajta közterhet fizet, 
próbáljunk esélyegyenlőséget teremteni.  
 
Csik Mihály polgármester: Jövőre már az önkéntes feladatokat úgy lehet ellátni, ha meg lesz 
hozzá a fedezet. Előreláthatólag csökkeni fog az önkormányzatok központi támogatása. 
Ösztönözni fogják az önkormányzatokat a helyi adók bevezetésére. Már most beterjesztették a 
jövő évi költségvetés sarokszámait az országgyűlés elé, nekünk is korábban kellesz a 
tervezést kezdeni. Ezek befolyásolják az év hátralévő időszakát és a jövő évi gazdálkodást. A 
múltkor voltunk Nyírbátorban szakmai értekezleten ahol már mondták a várható változásokat, 
a második félévtől felgyorsulnak az események. Az intézmények működtetését is befolyásolni 
fogják ezek a dolgok. Az idősek otthona működtetése önkéntesen vállalt feladat, hogyan fog 
ott összeérni a kiadás és a bevétel, adnak-e támogatást hozzá? A híradásokat önkormányzati 
szemszögből is kellene nézni, milyen kihatással lesz ez ránk.  
 
Káplár István elnök: Az iskolát meg kellene tartani mindenképp.  
 
Csik Mihály polgármester: A működtetést vissza lehet bérelni, a vagyonműködtetés 
önkormányzati feladat lesz valószínűleg, az igazgató és a tanári kar bemegy az államhoz. 
Olyan önkormányzatnál, ahol nincsenek nagyobb ipari üzemek a bevétel tekintetében, nehéz 



lesz az intézmény működtetése. Az önkormányzat önállóságáról nem is beszélve, hogy mi 
várható.  
 
Gamil Elemér képviselő az ülésterembe megérkezett.  
 
Káplár István elnök: A piac rendeletet is át kell gondolni, mert úgy tudom, hogy vasárnap és 
hétfőn nincs árusítás, és mégis árulnak. Aki naponta árusít, az vegyen bérletet ez biztosabb 
bevétel lenne. 
 A konkurenciát is hasonló feltételekre kell kényszeríteni, ne legyen kedvezmény.  
Valamilyen szinten jogos a felvetése a kereskedőnek. Valamikor nem üzemeltettük a piacot, 
mert féltünk, hogy nem tudjuk a feltételeket biztosítani. Most mi üzemeltetjük, nem tudom 
volt-e a korábbi szabályokra vonatkozóan kedvezőbb szabályozás.  
 
Csik Mihály polgármester: A korábbihoz képest vannak kedvezőbb szabályozások.  
 
Kertész Gáborné jegyző:  A bejelentések tekintetében el is jártunk, megvizsgáltuk.  
 
Gamil Elemér képviselő: Az, hogy az árusok tekintetében valakit sérelem ér a piacon az írja 
le, tegye meg a megfelelő bejelentést.  
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: Volt olyan döntés korábban, hogy a saját termékét árulhatja az 
őstermelő a piacon, de banánt és narancsot nem termeli meg, azt nem árulhatja.  
 
Káplár István képviselő:  Jegyző Asszonynak meg van a joga,hogy bármely boltba bemehet és 
ellenőrizhet, illetve a piacon is, van-e nyugtatömb, ad-e számlát, stb.? 
 
Kertész Gáborné jegyző: A bejelentést írásban meg kell tenni és megvizsgáljuk, ellenőrzünk. 
Ellenőrzést végzünk hivatalból is szúrópróbaszerűen. 
 
Tomosi Gyula bizottsági tag: Többször felvetette ezt már Káplár István. 
 
Káplár István elnök: Az utcai árusoknál (fagylalt, tápos)  is ösztönözni kell az iparűzési adót, 
ők mozgóboltként működnek, e bevételeknek is utána kell nézni.  
 
Kertész Gáborné jegyző: A településen tevékenységet végző vállalkozások minden év május 
31-ig bevallást kell, hogy adjanak, a településen elért bevételük után itt kell az iparűzési adót 
megfizetni. Aki nem nyújt be bevallást azt felszólítjuk és a bevallást pótolni kell. 
 
Mivel több tárgy nem volt Káplár István elnök a Bizottság ülését bezárta.  
 
 
N y í r b é l t e k, 2012. június 27.  
 
 
         Káplár István  
              elnök 


